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Z A P I S N I K  

SA XXI. SJEDNICE  
GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

održane dana   04. studenog 2015.g.  (srijeda) u Gradskoj vijećnici  
Grada Novalje s početkom u 09,00 sati. 

 
 
  
 
Sjednici nazočni:  
 

1. Ljubomir Kurilić, predsjednik Gradskog vijeća  
2. Aleksiij Škunca 
3. Albert Semenčić 
4. Boris Šuljić 
5. Ivica Supić 
6. Ivan Šuljić 
7. Željko Tamarut 
8. Dražen Peranić 
9. Emilio Dabo  
10. Zvonko Vrtodušić 
11. Mariella Pehovac 
12.  Jurica Palčić  

Odsutni vijećnici: 
 

13. Valentina Tomulić Trgovčević 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić otvorio je sjednicu i predlaže da se prozivkom utvrdi nazočnost 
vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika (vijećnica Mariella Pehovac je 
došla  na prvu točku dnevnog reda). 
Predsjednik Ljubomir Kurilić daje riječ gradonačelniku Anti Dabo da iznese izvješće o 
aktivnostima od zadnje održane sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo u izlaganju je istaknuo: 

- izgradnja  zgrade HEP-a ušla je u Plan Hrvatske elektroprivrede za 2016. godinu 
- pokrenute su aktivnosti za sanaciju nnm Metajna  - Zubovići  
- predan je konačni prijedlog nagodbe između Grada Novalje i Hrvatskih šuma vezano 

za potraživanje i naknadu štete za čistu sječu šume 
- prihvaćen je projekt za izgradnju rotora na križanju Novalja – Metajna i Hrvatske ceste  

planiraju izgradnju  
- odabran je izvođač za sanaciju odlagališta Caska to je  GT Trade iz Splita ali danas je 

pristigla žalba jedne firme iz Koprivnice  što će usporiti čitav postupak 
- pokrenute su aktivnosti oko obnove zemljišnih knjiga, dolaskom novog predsjednika 

suda tehnički i organizacijski je postavljena sasvim druga shema te bi početkom iduće 
godine radila tri savjetnika i ročišta bi bila zakazivana svaki dan 

- trenutno su spremna  tri projekta za eu fondove; Mediteranski vrt,  Dječji vrtić i 
Kulturni centar Gozdenica , a za program ruralnog razvoja biti ćemo spremni sa pet 
projekata kada se otvori natječaj 
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- Za drugu fazu lunjskih maslinika svi ugovori su potpisani, građevinska dozvola 
izdana, do kraja godine ćemo imati i izvođača, jedina je novost da sredstva ne idu 
preko gradskog proračuna već direktno izvođaču, zato smo iz proračuna maknuli i 
prihodovnu i rashodovnu stranu za taj iznos, tako da računamo da će za iduću sezonu 
druga faza lunjskih maslinika biti u funkciji 

 
 
AKTUALNI SAT 
 

Vijećnik Emilio Dabo  
1. Koliko se kandidata prijavilo za obrazovnu grupu Zrinski  na području Grada Novalje? 

Dao bi prijedlog da se uredi poljski put u novaljskom polju, ima jedan dio puta kome     
gravitira oko 20 ljudi i tim putem se ne može proći pješke, pod hitno se treba sanirati da 
ljudi mogu obaviti jesenske radove,  a u budućnosti barem do ograde asfaltirati, a onda 
poslije normalno kroz crkveno da se i to riješi. 

2. Pitanje Hrvatskih šuma; volio bi čuti kako glasi nagodba sa Hrvatskim šumama? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
1. Za obrazovnu grupu Zrinski ne znam točno, mogu provjeriti. 

Za poljske puteve predložio bi da  se obratite u službu za komunalni sustav i da to točno 
uđe u plan, mi svake godine saniramo poljske puteve i ja sam mislio pošto su naši lovci vrlo 
aktivni u nastojanju da se izađe na kraj s problemom čagljeva, mislim da bi i taj dio prema 
lovačkom domu trebali sanirati, barem one najkritičnije dijelove. Ovo  treba ući u plan za 
iduću godinu. 

2. Nagodba Grad - Hrvatske šume ; Grad je dva puta već  izgubio na županijskom sudu  i mi    
više taj spor   ne možemo dobiti.  Nagodba ide u pravcu da smo se mi kroz obnovu 
zemljišnih knjiga uknjižili na njihov rasadnik i oko 5500 m2 zemljišta.  Pitanje je kolika je 
vrijednost toga jer to nije građevinsko zemljište. Našli smo model da mi njima prepustimo 
vlasništvo nad tim njihovim gospodarskim objektom i zemljištem, a oni da nama prepuste 
odnosno da ne pitaju naknadu štete. Zamislite kolika bi bila  naknada za 20 godina,  u 
računovodstvu su izračunali oko 7 mil. kuna. Na temelju toga što su oni investirali mogli bi 
tražiti pravo vlasništva jer su oko 15 godina u mirnom posjedu. Prema tome, mogu reći da 
je bila dobra volja predsjednika uprave HŠ da se pristupi nagodbi i na taj način riješimo 
ovaj problem. 

 
Moram još reći da se tjedno sastajemo kao projektni tim; aglomeracija Novalja je cijeli 
projekt svih objekata vodoopskrbe i odvodnje, a taj projekt je vrijedan  je oko 25 mil eura.  
Mi smo sad u fazi ishodovanja  lokacijske  dozvole i to mora biti što prije,  u roku od 
godine dana moramo riješiti imovinsko pravne odnose, a već idući tjedan dolazi pročelnica  
za gospodarstvo Županije  vezano za pomorsko dobro. Tu se radi o kanalizaciji Metajna- 
Novalja,  novoj vodospremi od  5000 m3 na Komorovcu,  obilaznica  voda i kanalizacija, 
novi pročišćivač u Vrtiću i završetak Stare Novalje. To otprilike sve skupa košta oko 25 
mil. Eura. Intenzivno se rješavaju vlasnički problemi da do iduće jeseni dobijemo građevnu 
dozvolu. Ovo su projekti koji su od najvećeg interesa za ovaj grad i tu ćemo uložiti najveće 
napore i raditi na tome da što prije dođemo do dozvole. Već će se tijekom studenog ljudi na 
terenu biti upoznati sa trasom i već drugi tjedan dolazi firma Donat iz Zadra koja bi radila 
projekte za cijeli koridor jer bi trasa kanalizacije   od Metajne do Caske bila šetnica. 
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Vijećnik Emilio Dabo  
Izlaganje gradonačelnika me podsjetilo na moje izlaganje od prije godinu dana kada se radila 
kanalizacija od Stare Novalje do Novalje. Nije mi jasno zašto se, već kad se ulažu takva 
sredstva, zašto se dozvoljava da  kanalizacija, odnosno fekalije idu prema Novalji. 
Hvalevrijedno je da se taj pročišćivač napravi, ali ako mi dozvolimo da te sve fekalije dođu u 
Novalju mi sa tim pročišćivačem ne rješavamo problem Novalje jer će Novalja uz 
pročišćivače  kod Konzuma i Plasice, Novalja i dalje smrditi. Zašto se nije predvidilo tim 
jakim projektima pročišćivači na izlazu iz tih lokalnih sredina i onda tom pročišćenom  
vodom navodnjavati polje itd.  To su stvari o kojima je trebalo kvalitetnije razgovarati.  
Nisam protiv takvih projekata ali zašto to kvalitetnije ne riješiti. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
O tom problemu tehničkog rješenja kanalizacije cijelog područja Grada   ne možemo mi 
odlučivati, o tome se isključivo odlučuje u Briselesu na temelju  studije održivosti i 
isplativosti  tog projekta. Ne mogu biti dva pročišćivača i ova kanalizacija neće ići u Novalju. 
Ona ide obilaznicom dolazi do poduzetničke zone do kolektora  i od tuda do skretanja za a/c 
Straško i Zelenim putem do skretanje za pročišćivač u Vrtiću. Znači kanalizacija  ni od 
Barbatov ni Stare Novalje ne ide u Novalju. Ono što je bilo problem  kod pošte i Starog mlina 
da se stvaraju neugodni mirisi, toga nema. Pročišćivač košta oko  6 ili 7 mil EUR i voda iz 
njega biti će sanitarna i moći će se koristiti za navodnjavanje i sl. 
 
Vijećnik Ivica Supić 

1. Donošenje UPU-a Novalje;  mi smo imali jednu raspravu i vidjeli smo da se nešto tu 
mijenja; da li su u momentu kada se taj UPU nije donio da li je stopirano i izdavanje 
građevinskih dozvola jer se neki uvjeti mijenjaju odnosno da li je moguće izdavanje  
građevinske dozvole,  a da UPU nismo donijeli? 

2. Vezano je za održavanje javne rasvjete koje imamo na dnevnom redu ali kako je samo 
tema da se odredimo prema onima koji su tamo, a u prošlom sazivu Gradskog vijeća 
smo vidjeli da se na natječaj javljao samo jedan, a sada su se javila četiri subjekta, što 
znači da je natječaj bio javan, da je objavljen u nekom glasniku, međutim nisam vidio 
da se tu na natječaj javila Arburoža. Zašto se nije javila ako je bio natječaj za svih,  
kao pravni subjekt firma kojoj je osnivač Grad? 

3. Trenutno stanje u ovom izgrađenom sustavu otpadnih voda je takvo da je ono 
opterećeno oborinskim vodama, što do izražaja dođe kada budu velike kiše i kada se 
digne more i kiša, a  onda na najnižim točkama gdje su šahte izbija van, Da li će se 
pokrenuti sanacija i poduzimanje mjera za fizičke i pravne osobe koje su zlorabile i 
oborinske vode usmjerile u kanalizacijski tok? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. UPU naselja Novalja, završena je javna rasprava, obrađene su sve primjedbe i za dan 
dva će na stranicama ministrastva izići izvješće gradonačelnika, jučer je bio Savjet za 
urbanizam i mi smo konkretno po pitanju tri velika projekta, od kojih je jedan 
novaljac,  zaustavili izdavanje građevne dozvole, iako na to baš zakonski nemamo 
pravo, ali zbog prevelikih dimenzija smo stopirali. UPU je vrlo bitan jer bitno 
smanjuje komercijalni pristup gospodarenja prostorom i nadam se da ćemo 
donošenjem UPU-a smanjiti taj pritisak.  
Moram vas upoznati da sam kao gradonačelnik  ministarstvu uputio zahtjev za reviziju 
jednog projekta, a to je hostelizacija poduzetničke zone. Znači, legalizirati objekt koji 
ima uporabnu dozvolu i tehnički pregled samo zbog nadstrešnice ispred kafića, 
legalizirati trgovački centar kao ugostiteljsko turistički, ja  ne mogu zažmiriti na to i 
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tražimo od ministarstva reviziju.  Iako je 2012, godine služba za urbanizam izdala 
negativno  očitovanje koje je reklo da je arhitektonski snimak objekta napravljen 
suprotno  odredbama Zakonu o legalizaciji, na neki pritisak je županijski ured izdao 
rješenje gdje ispada da je trgovački centar Kastelo bio spavaonica.  Ja apsolutno 
nemam protiv nikoga ništa, ali hostelizaciju poduzetničke zone neću dozvoliti. Kako 
će državna tijela reagirati to je njihova stvar.  

2. Javna rasvjeta, natječaj je bio i kako Arburoža nije prošla  na Gradskom vijeću da 
može obavljati te djelatnosti išli smo na natječaj na godinu dana. Službe su pročešljale 
sve ponude i na kraju je ponuda koja u potpunosti zadovoljava, dobila posao i danas je 
na dnevnom redu. 

3. Oborinske vode; radimo projekt Samorašnjeg puta, imamo idejno rješenje,  definirali 
smo i još će ga Savjet za prostorno planiranje  vidjeti, moramo točno definirati os 
prometnice i kad god budemo radili fekalnu radit ćemo i oborinsku odvodnju, a što se 
tiče kažnjavanja ljudi koji su se nelegalno priključili na kanalizaciju, morati ćemo 
napraviti kontrolu i donijeti neki akt pema kojem ćemo sankcionirati.  

 
Vijećnik Ivica Supić 
Vezano za poslove javne rasvjete; da li mi kao Gradsko vijeće možemo i smijemo utjecati na 
poslovnu politiku  firme kojom upravlja i za koju je odgovoran direktor, i nitko mu se nema 
pravo u to miješati? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Da je Arburoža dobila  tu djelatnost ne bi bilo nikakvog natječaja. U tom slučaju bi gradska 
firma po standardiziranim jediničnim  cijenama radila taj posao. Kako je natječaj sa 
dosadašnjim koncesionarom završio u 9. mjesecu  mi smo morali raspisati natječaj na godinu 
dana. 
 
Margareta Škunca Čepulo 
Što se tiče javne rasvjete to je komunalna djelatnost i ukoliko bi Arburoža koja je u vlasništvu 
Grada obavljala tu djelatnost  mi to dajemo Arburoži na upravljanje, onda se ne ide na javni 
natječaj. Ako mi to nismo definirali, a zakon kaže da takvu komunalnu djelatnost možemo 
dati putem pisanog ugovora, onda to ide na tržište i raspisuje se javni natječaj. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Na tragu  izvješća o izgradnji pogonskog ureda HEP-a pozdravljamo te aktivnosti, 
neke sanacije trafostanica su otpočele, kod škole je zamijenjen transformator, u 
Zadarskoj postoji pravni problem, pitanje vlasništva i gabarita trafostanice pa bi 
možda službe trebalo malo aktivirati oko toga i mislim da smo dobro krenuli. 

2. Ustroj  prometa grada, mi danas imamo jednu točku da se sada pristupi cjelovitoj 
izradi svega toga, da ne rješavamo interventno. Imamo iskustvo sezone iza nas i ako 
treba da institucije koje su meritorne da daju prijedloge pa da to nekako do 01.04. 
definiramo. 

3. I jedno  konkretno pitanje: Tko sada čini Skupštinu Arburože i Komunalija, imali smo 
različite inicijative, zaključke Gradskog vijeće, mislim da moraamo biti legalisti i znati 
tko to sada obnaša. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Za HEP-ovu sanaciju,  imamo naklonost predsjednika Uprave, a što se tiče trafostanica 
mi ćemo riješiti na način da otkupimo Veljkovu parcelu od 300 m2, samo moramo 
očistiti vlasništvo,  te imamo još jednu parcelu odnosno parking od 115 m2, koji 
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moramo obeštetiti i dati  drugi  parking, imati ćemo oko 50 m2 za trafostanicu i još 
proširiti prometnicu za cca 1,5 m. Problem Zadarske treba riješiti spajanjem  kod 
pošte, a u Gaju smo osigurali zemljište za još jednu trafostanicu jer i u Gaju ima 
problema. 

2. Što se tiče ustroja prometa, studija se radi, ugovor je potpisan,  izvođači su dobili sve 
ulazne podatke, rok izrade je 90 dana i nadam se da ćemo točno definirati i riješiti na 
jedan kvalitetniji način problem ustroja prometa. 

3. Tko sad čini Skupštinu, odgovor je predstojnika Ureda državne uprave da prema 
zakonu koji je sada na snazi  Skupštinu društva čini gradonačelnik. 

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je dopis MO Metajna, odnosno zauzimanje stava MO 
Metajna vezano za događaj koji se dogodio 20.06.15. kada se grupa ljudi srpske i židovske 
nacionalnosti iskrcala sa broda i posjetili školu u Metajni. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ja sam razgovarao sa članovima mjesnog odbora Metajna i predložio da mi kao Grad 
postavimo jednu spomen ploču  svim žrtvama koje su tamo stradale i da oko toga ne 
politiziramo. 
Oni, kad su došli snimati nisu se nama javili nego policiji i imali su dozvolu za snimanje.  
 
Vijećnik Aleksij Škunca 
Budući da sam bio nazočan kod ranijih razgovora u prošlom sazivu kad je bio gosp. Saša 
Milošević, dakle tamo je bila ploča od 1976. godine koja je nekoliko puta razbijena i sad su 
oni ponudili tekst, sporno je bilo to logor Slanu dovoditi u kontekst  da je tamo stradalo 
nekoliko tisuća ljudi. Po nekakvim povijesnim istraživanjima, tamo je,  na žalost jer svaka 
žrtva zaslužuje pijetet, četiristo – petsto  ljudi. 
U školi je bio jedan sabirni centar ženskog dijela, mislim da bi bilo dobro da se Gradsko 
vijeće  dogovori oko teksta a ne polemizira oko broj žrtava jer je to skliski teren gdje svaka 
opcija inzistira na svojem, pitanje križa ili židovskog simbola jer tamo je bilo više nacija. Bilo 
bi dobro da se jedan krug ljudi iz  Gradskog vijeća zajedno sa gradonačelnikom i 
predstavnicima  MO neformalno oko toga odredi da ne bi bio kontekst Metajne kao ustaškog 
naselja jer se to pokušava imputirati i sutra može imati dalekosežne posljedice i to je nelagoda 
za ljude koji s tim nemaju nikakve veze. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Mi smo na jednoj sjednici u lipnju imali jednu odluku da ćemo po pitanju  uređenja gradske 
luke i akvatorija raspisati referendum, u mjesecu listopadu. Listopad je prošao, a aktivnosti 
nisu nikakve pa me zanima kada se misli raspisati taj referendum. Dodatno kruže glasine da 
Grad Novalja radi svoj projekt uređenja gradske luke. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Naša odluka je bila od 30. travnja kada smo donosili Prostorni plan. Mi smo sa vlasnikom 
projekta pregovarali oko otkupa projekta i kad je taj čovjek odbio, a plus toga smo doznali da 
ima nekih problema sa pravosuđem u Sloveniji. MI smo definitivno raskrstili s tim i naručili 
projekt, projekt je gotov i on će se prezentirati građanima do kraja ovog mjeseca i to nije ničiji 
privatni projekt već isključivo naš, gradski. 
Nakon prezentacije, donijet ćemo odluku kada ćemo ići na referendum. 
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Vijećnik Ivan Šuljić 
Radimo projekt, a nemamo stav kako ćemo to graditi. Čemu nešto raditi ako nemamo stav 
građana. MI građane ovime stavljamo pred gotov čin. Ne vidim svrhu projekta ako nemamo 
suglasnost građana da li ćemo to raditi ili ne . Ako građani sutra kažu ne tko će snositi 
odgovornost za troškove projkta. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ja se s tim ne slažem jer za donijeti kvalitetnu odluku morate imati rješenje. Zašto ići na 
referendum sa nekakvim idejama u zraku. O čemu ćemo razgovarati, što iz glave prezentirati 
o uređenju novaljske luke. Mi moramo imati studiju i argumente za i protiv za donijeti 
kvalitetnu odluku. Ovo je idejni projekt koji bitno definira svaki metar novaljske luke gdje 
nema ostavljenih mogućnosti za nekakve eventualnih dotjerivanja i sve je točno definirano. Ja 
tvrdim da novalja nema nikakvo rješenje i da živi pored mora, a ne s morem da mi nemamo 
kvalitetno rješenje komunalnih vezova, ribarske luke, sportske lučice  npr. benzinska pumpa, 
da li će se raditi sanacija ove ili ćemo je dislocirati. Sve je to dio idejnog rješenja koji definira 
točan raspored i ne treba se bojati, ja se ne bojim nikakvog referenduma ali za kvalitetnu 
odluku koja je od interes za građane novalje mi moramo imati idejno rješenje. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Osobno podržavam uređenje gradske luke, ali mislim da bez odluke građana ne vidim razloga 
za izgradnju projekta dok građani nisu spremni podržati izgradnju luke. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Mi moramo imati projekt da bi ga građani vidjeli i da vide što oni žele. Luka Novalja ima svoj 
UPU jer smo ga razdvojili od kopna i mi opet moramo imati projekt, čuti mišljenja struke,  
nekakav prijedlog i onda ga ponuditi ljudima da možemo reći ovo je dobro, a ovo nije dobro. 
 
Vijećnik Boris Šuljić 
Mislim da je izlišno o tome razgovarati. A gradonačelnik može donijeti odluku o tome da se 
ide u izradu toga projekta. To je pozicija pro, a pozicija kontra kada se bude pripremala za 
referendum koji je institucija odlučivanja za koji smo se odlučili za tako snažno interveniranje 
u javnom prostoru. Pozicija pro će biti branjenje projekta, a pozicija kontra će biti 
opovrgavanje tog projekta sa dokumentacijom tu nije ništa sporno, vrlo logično. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
Ima opravdanja i za pitanja i za odgovore ali mi sad pričamo o  projektu, UPU luke  Novalja 
je projekt urbanističkog plana uređenja, to je projekt. Mi ne možemo o tome razgovarati ako 
nemamo ništa ako ne vidimo skice. Svaki UPU u biti je projekt.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Da je Grad išao u ovo prije deset godina danas bi već imali projekt i  uređenu luku, a mi smo 
išli da netko drugi radi za Grad projekt pa ćemo mi o njemu raspravljati. Ja mislim da je ovo 
jedini ispravni put. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Zašto  ne uvažavate raspravu vijećnika Šuljića i zašto pozdravljate neku ovakvu ideju. 
Zašto ne bi išli poštenijim načinom i zašto se ne ponudi tri idejna rješenja, a onda nakon toga 
dati to na referendum pa da se ljudi izjasne koja varijanta je bolja. 
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Mi se oslanjamo na stručnjake koji su vrhunski ali vidjeli smo u raznim projektima da to i nije 
baš tako. Kada su Instituta u Zagrebu došli prezentirati projekt luke Novalja, predviđaju npr. 
lučicu za domicilno stanovništvo na punti Vrtića i sad se mi oslanjamo na rješenja stručnjaka.  
Ako ćemo pošteno rješenje onda dajmo tri idejna rješenja  pa će se ljudi opredjeliti,  a ne 
silom nudite svoje rješenje, Boris to tako ne ide i nemoj tu tezu zastupati, to nije pošteno 
prema ljudima koji su vezani za tu luku, a vi koji ne znate ča  je veslo nemojte o tomu 
raspravljati na taj način. 
 
Vijećnik Boris Šuljić 
Ne znam zbog čega sam prozvan jer  ja imam pravo na svoje mišljenje. Ja  zastupam lijevu  
liberalnu poziciju s političke strane, a s gospodarske sam poduzetnik 30 godina, moja logična 
pozicija je da se zalažem za napredak svojim radom i skromnim političkim radom. Da li sam 
za marinu ili ne,  vidjeti ću kada sve iziđe na vidjelo, jako sam se zalagao za referendum, na 
prošlom neuspjelom referendumu smo oborili onaj projekt sa snažnim kontraargumentima 
gdje su i neke skice izlazile van gdje su demonstrirane  ta želja i namjera da se onakav projekt 
ospori. Ne znam da li baš treba sa tri skice ići svaka košta nešto nije to baš skica,  to je  
150 000 kuna, čim izvučeš nekog projektanta. Neću se upuštati u to ali ne vidim razloga zašto 
se mene proziva. Ja možda jasnije od drugih iznosim svoja stajališta ali niti ja sudjelujem u 
izradi, niti sam konzultant, niti se u more razumijem, imate apsolutno pravo, ali sam  
poduzetnik  i za napredak sam, i svojih projekata i ove zajednice i budućnosti. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Imamo mi tri projekta, vi bi se Žaljko trebali toga sjećati, izradili smo tri projekta ali smo dva 
odmah odbacili. Jednoga je radio Rijekaprojekt, a drugi Građevinski fakultet iz Zagreba, 
potrošili smo i novce za to 70 000 kuna je koštao svaki od tih idejnih rješenja.  
Prema tome, imamo tri projekta i ako treba i njih ćemo stavit i projekt bivšeg gradonačelnika, 
pa što se bojimo, ja kao gradonačelnik imam pravo naručiti projekt za kojeg smatram da 
struka drži jedinim održivim i o njemu će odlučiti ne vi ili ja, odlučiti će građani Novalje i ja 
ću to poštivati. 
 
Vijećnik Dražen Peranić 
Ne želim se uključiti u ovu raspravu, već upozoriti predsjednika na učestalo kršenje 
Poslovnika Gradskog vijeća. Prema Poslovniku imamo pravo tri pitanja na početku rada 
Gradskog vijeća, gradonačelnik odgovara ili stručne službe.  Mi imamo drugi princip, kako se 
tko sjeti postavlja pitanje. Ja nemam ništa protiv toga ali onda to uredimo Poslovnikom da se 
mogu uključivati svi,  možemo ga urediti drugačije samo to ugradimo u poslovnik. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Primjedba je na mjestu ali ovako je demokratičnije, slažem se neka gradske službe izrade 
prijedlog. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Ne bi postavio pitanje već samo komentar, nije mi bila namjera izazvati tenzije nego sam 
smatrao da ako imamo UPU, osnovne smjernice jesu, jedno je UPU koji daje globalne  
smjernice, a drugo je projekt koji detaljno uređuje gdje će što biti. 
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Verifikacija Zapisnika sa  XX. sjednice Gradskog vijeća održane dana 14. rujna  2015. godine  
Voditelj Zapisnika Lucie Zubović, predložila je ispravak nazočnih vijećnika na XX. sjednici 
Gradskog vijeća jer je u popisu naveden Zoran Vidas, a treba biti  Albert  Semenčića.  
Vijećnik Aleksij Škunca imao je primjedbu na strani 7. u odgovoru gradonačelnika o 
komunalnim redarima gdje  umjesto riječi  „prošli ovlasti“ treba biti „prešli ovlasti“ jer to 
bitno mijenja smisao odgovora. 
Primjedbe su prihvaćene i time je verificiran Zapisnik sa XX. sjednice Gradskog vijeća.  
 
Dnevni red 
Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se točka pod rednim brojem 17. Prijedlog 
Odluke o donošenju Plana zaštite od požara i tehnoloških eksplozija raspravlja nakon točaka 
koje se odnose na izmjenu proračuna tj. nakon 9. točke dnevnog reda jer izvjestitelj ima 
obaveze radi kojih mora sjednicu napustiti ranije.  
Prijedlog je dan na glasovanje pa je Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 11 
vijećnika, sa 11 (jedanaest) glasova za usvojilo prijedlog da se točka pod rednim brojem 17. 
odradi iza rednog broja 9. pod brojem 10.  

1. Prijedlog I. izmjene i dopune  Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
2. Prijedlog I. izmjene Plana  razvojnih programa  Grada Novalje za razdoblje   

2015 - 2017. godine 
3. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2015. godini  
4. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2015. godinu  
5. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu  

za 2015. godinu 
6. Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području Grada 

Novalje za 2015. godinu 
7. Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u športu na području Grada 

Novalje za 2015. godinu 
8. Prijedlog izmjene Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2015. godinu 
9. Prijedlog izmjene Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru za 2015. godinu  
10. Prijedlog Odluke o donošenju Plana zaštite od požara i  tehnoloških eksplozija 

 za područje Grada Novalje 
11. Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku raspolaganja zemljištem na području 

Poduzetničke zone Čiponjac Novalja   
12. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka prodaje i osnivanja prava  građenja na 

nekretninama u „Poduzetničkoj zoni „Čiponjac“ Novalja  
13. Prijedlog Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javne 

rasvjete na području Grada Novalje za 2015/2106. godinu 
14. Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni  Odluke o uređenju prometa na području Grada 

Novalje 
15. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Novalje 
16. Javni poziv za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta mladih 

Grada Novalje 
17. Prijedlog Odluke o određivanju lokacije za odlaganje građevinskog otpada za područje 

Grada Novalje  
18. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju na dužnost člana Mandatne komisije 
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19. Prijedlog  izmjene i dopune Pravilnika o unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg 
vrtića „Carić“ Novalja 

 
O  dnevnom  redu  nije potrebno glasovanje budući da prema Poslovniku, nije pristigao ni 
jedan prijedlog za  nadopunu  od slanja materijala. 

  
AD/1 Prijedlog I. izmjene i dopune  Proračuna Grada Novalje za 2015. godinu  
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za proračun i financije Spomenka 
Tamarut i gradonačelnik Ante Dabo  
U raspravi  vijećnik Emilio Dabo  osvrnuo se na povećanje stavke  za otkup zemljišta i upitao 
na koga se odnosi to povećanje, te povećavanje sufinanciranje MUP-a koja je isto velika 
stavka  jer se i komunalni redari financiraju i smatra da je to prenapuhana cifra. 
Smanjenje sredstava za izgradnju  javne rasvjete predlaže da se sredstva usmjere na izgradnju 
javne rasvjete u Gaju i  upitao zbog čega se smanjuje program za obrazovanje? 
Trg Alojzija Stepinca;  pored troškovnika  od 4,5 mil kuna što je po njemu napuhano, ispust 
od glavnog projekta do mora, te  izrazio zahtjev  da vidi troškovnik i konstatirao da je sve 
izvedeno vrlo nestručno, ali je već izvršeno. 
Voditeljica odsjeka za proračun, Spomenka Tamarut obrazložila je smanjenje sredstava za 
obrazovanje time da je proračun donesen kad još je bio otvoren natječaj za stipendije. Svi 
studenti koji su se javili dobili su stipendiju i svi su potpisali ugovore i stipendije su svima 
isplaćene. Kada se radio proračun nije se točno moglo znati  koliko će se studenata javiti. 
Drugo se odnosi na nabavu udžbenika osnovnoškolcima,  svi koji su postavili zahtjev za 
sufinanciranje su dobili 25% koliko je predviđeno, nitko nije zakinut, ali  neki vjeravatno nisu  
nabavili sve udžbenike pa tako nije potrošen cijeli predviđeni iznos. 
Što se tiče otkupa zemljišta, najveći od nih je Vrajačić d.o.o.  koji je 2013. g. potpisao ugovor 
sa bivšim gradonačelnikom  gdje mu se zemljište koje je dao za puteve kompenzira sa 
komunalnim doprinosom kada krene sa izgradnjom  zgrada. 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za zemljište i  800.000,00 kuna rekao je da se isključivo 
odnosi na naše ljude i legalizaciju, a za sufinanciranje smještaja MUP-a,  oni su smješteni 
mahom kod domaćih ljudi  i ne može se znati koliko će to točno koštati zato i  je  povećanje. 
Za povećanje stavke za trg Alojzija Stepinca obrazložio je  nabavom kabela sa 75 000 kuna, 
kojeg HEP nije imao, a ispust nije bio projektno riješen jer je bilo predviđeno  da se uklopi u 
odvod trga Lože. Kad se vidjelo da je to nemoguće  išlo se  u izvođenje  oborinske odvodnje 
za trg A. Stepinca i Dalmatinsku ulicu što je ukupno koštalo  315 000 kuna sa PDV-om. 
Zaključio je da će svi ukupni troškovi za trg biti 20 000 kuna iznad osnovnog ugovora. 
Vijećnik Ivan Šuljić izjavio je da će ove izmjene podržati ne iz razloga što se slaže sa svime 
već zato što je novac već potrošen i mora se podmiriti. Istaknuo je stavku komunalnog 
doprinosa koja pokazuje da građevinska aktivnost i dalje raste za što se ne zalaže. Upitao je za 
stavku ostali prihodi za posebne namjene koji se smanjuju  što znači da netko nije platio 
koncesiju, te otkup zgrade u Dalmatinskoj za koju je mislio da je u vlasništvu grada. 
Za otkup zgrade u Dalmatinskoj  obrazloženo je da se odnosi na tzv. Slaviju, a ne na zgradu 
Dalmatinska 16. 
Smanjenje ostalih prihoda za pos. namjene Spomenka Tamarut obrazložila je da se odnosi na 
najam zemljišta u Straškom i iako je plaćeno četiri godine unaprijed, knjiži se kao prihod od 
zakupa zemljišta  knjigovodstveno se može prikazati  samo za tekuću godinu bez obzira što je 
novčani tijek bio i novac je na računu. 
Gradonačelnik Ante Dabo prihod od komunalnog doprinosa obrazložio je postupcima 
legalizacije,  dotaknuo se prihodovne strane proračuna  i istaknuo da je ostvarenje prihoda na 
nivou 2013. godine bilo već 31.08. Također je spomenuo  i nekoliko miliona kuna duga za 
koje  su  i ovih dana krenule opomene što će sigurno imati efekt u prihodima.  Da bi došli na 
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prihode od 31 mil. kuna na  42 mil. kuna treba puno raditi i dobro se potruditi. Sugerirao je 
vijećnicima da daju konkretne prijedloge za izmjenu stavki gdje oduzeti, a gdje dodati. 
 Vijećnik Željko Tamarut konstatirao je da je suradnja Vatrogasne zajednice i Grada Novalje 
izuzetno dobra i VZ je dala prijedlog za povećanje sredstava u rebalansu najviše iz razloga jer 
se svake godine ukazuje potreba za kupnju novih pomagala za intervencije prilikom poplava 
koje se nekoliko godina pojavljuju. Budući da je uvažen jedan dio potreba za nabavku 
opreme, zamolio je vijećnike za povećanje iznosa za nabavku pumpi u iznosu od 80.000 kuna 
i zatražio podršku za nabavu deset jakih pumpi da se može pomoći iako bi i ljudi sami trebali 
reagirati i nabaviti neka sredstva za intervenciju.  
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da uvažava Vatrogasnu zajednicu i potrebe te podržava  ali 
u ovoj godini  ne bi moglo proći jer je već dodatno izdvojeno 175 000 kuna, ali i nabavljeno 
dosta opreme ove godine (vatrogasno vozilo Lun, hidrauliku za škare, pojačano je dežurstvo 
za ovu godinu itd.)  te predložio da se s ovim prijedlogom ide u 2016.g.  
Istaknuo je da su izdvajanja za VZ od 512 000 kn 2012. godine došla  u ovoj godini na  
1 375 000 kuna što govori o tome da se podržava vatrogastvo. 
Vijećnik   Aleksij Škunca generalno je konstatirao da sredstva EU fondova zaobilaze gradske 
investicije,  Lunjski maslinici, Šumica  to su dobri projekti ali ili se loše planira  ili nas 
sredstva fondova zaobilaze. Osim Arburože i Komunalija koja su aktivirale  neka sredstva                
EU fondova nije se više realiziralo, a  vrijeme curi i druge jedinice lokalne samouprave puno 
više aktiviraju tih sredstava. Podsjetio je da je  nekad u proračunu Grada investicijskog 
programa bilo i preko 50% kad su se radili krupni infrastrukturalni zahvati. Upozorio je  na 
realnije planiranje i istaknuo stavku  za sanaciju deponija Caske  od 1 mil. kuna  za koju  
jutros je rečeno da  se neće realizirati, a ovdje se donosi. Upozorio je na povećavanje gradske 
administracije, izdvajanja za komunalno redarstvo,  a nije cilj povećavanje već učinkovitost 
administracije i ima prostora da se ta sredstva usmjere  u investicije. Pozdravio je sve ono što 
je dobro  napravljeno i aktivnosti koje vode u pravcu rješavanja problema kao spor s 
Hrvatskim šumama.  
Sugerirao je da u planiranju treba biti realniji, naglasio da središnja državna vlast zaobilazi 
one JLS gdje nije na vlasti i to je u ovom trenutku sudbina i naše jedinice lokalne samouprave 
ali treba lobirati i nastojati jer sredstva ne dolaze same od sebe. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se projekti koji su spremni za natječaje  i ruralni 
razvoj nisu mogli kandidirati jer nije otvoren natječaj i Grad nije kriv za to i istaknuo da je 
Grad ove godine uzeo oko 4 mil kuna od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost i 
ne želi prihvatiti kritiku zbog EU fondova jer se čekaju natječaji. 
Za povećanje radnih mjesta podsjetio je da je Grad zapošljavanjem samo djelatnika za razrez 
poreza za kuće na odmor  uštedio, ali i efekt naplate je puno bolji od onoga kada je Porezna 
uprava vodila te poslove za što je godišnje izdvajano i do 300.000 kuna provizije.  
Upoznao je vijećnike da je udio plaća gradske administracije u proračunu  niti 15%,  za 
razliku od drugih jedinica lokalne samouprave i na otoku koji izdvajaju  i 40%  izvornih 
prihoda za plaće. 
Za postupak sanacije deponije Caska i pristiglu žalbu  namjera je da se sa tvrtkom koja je 
dostavila žalbu, a ona nema utemeljenja već je očito prijepor između dvije firme, pokušati 
dogovoriti da žalbu povuče. 
Vijećnica Mariella  Pehovac osvrnula se na izlaganje vijećnika Tamaruta  koji je rekao da je 
bilo 200 poziva, i traženje sredstava za nabavu pumpi i predložila da se odmah nabave pumpe 
ako novaca ima kao što je gradonačelnik rekao. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da bi se ljudi koji imaju permanentno problem sa tim 
trebali i sami potruditi se u rješavanju problema poplave jer ima ljudi koji su sami riješili 
problem. 
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Vijećnik Ivan Šuljić osvrnuo se na izlaganje vijećnika Škunce koji je rekao da središnja 
državna vlast zaobilazi ovu jedinicu lokalne samouprave  i uputio svih da se ugledaju na Grad 
Senj koji je u istoj poziciji kao Novalja. 
Vijećnik Ivica Supić nabrojio je projekte koji su realizirani kao, Hot spot projekt, Lunjski 
maslinici, provedena legalizacija, Hrvatske vode, Hrvatske ceste, policija, brod lučke 
kapetanije koji je došao u Novalju za vrijeme ove vlasti. Institucija koja je pod vlasti Županije 
Lučka uprava, nije napravila ništa. Osvrnuo se i na diskusiju vijećnika Tamaruta i složio se da 
se treba pojačati ali isto tako oni koji imaju poslovne prostore i ubiru najam od toga, a objekti  
nisu rađeni po načelima struke trebali bi i sami investirati u pumpe jer ne može sve grad. 
Gradonačelnik Ante Dabo na izlaganje vijećnika Aleksija Škunce obrazložio  je da je  projekt 
Lunjski maslinici  gotov i da je osigurano 1,5 mil kuna samo ne preko gradskog proračuna i 
upozorio da se ne iznose netočne informacije. 
Vijećnik Albert Semenčić generalno se osvrnuo na izmjene proračuna i ispred stranke HSLS 
rekao da bi za gradonačelnika i stručne službe bilo pohvalno da se ovim proračunom dijele 
ostvareni prihodi,  ali u ovom slučaju ove stručne službe i gradonačelnik  pokazuju 
nesposobnost i nestručnost u izradi i realizaciji proračuna. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je vijećniku da je ovim proračunom dva miliona kuna 
viška podijeljeno, a samo su smanjeni aranžmani sa fondovima jer nisu bili otvoreni natječaji i 
izvorni prihodi su znatno stabilniji  i nitko nije zakinut nego su stavke povećane. 
Vijećnik Ivica Supić zbog istine, iznio je činjenicu da je  za vrijeme dok je ministar MUP bio 
gosp. Rončević posjetio je Novalju i obećao novu zgradu, a  za vrijeme ministra unutarnjih 
poslova Ostojića preseljena je policijska postaja Novalja.   
Vijećnik Jurica Palčić podržao je prijedlog izmjene proračuna jer nije bitno izmijenjen u 
odnosu na donijeti proračun za 2015.godinu. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanju je pristupilo   
12 (dvanaest) vijećnika 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

I . IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINU  
 
 
AD/2 Prijedlog I. izmjene Plana  razvojnih programa  Grada Novalje za razdoblje   

2015 - 2017. godine 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Spomenka 
Tamarut i iznijela izmjene do kojih je došlo u Planu. 
 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić da je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za donijete su  
 

I. IZMJENE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA NOVALJE ZA 
RAZDOBLJE 2015 – 2017. GODINE 

 
AD/3 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2015. godini  
 
Uvodno obrazloženje iznio je viši stručni suradnik za komunalni sustav Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa stavkama koje se mijenjaju u programu, a sve u skladu sa izmjenom Proračuna. 
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U raspravi vijećnik  Ivan Šuljić vezano za stavku održavanja javne rasvjete, rekao je da mu 
nije jasno kako u slijedećoj godini  može biti iznos od 330 000 kuna, a do sada je bilo 
650.000,00 kuna za održavanje. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je do sada kroz zadnjih devet godina ovaj iznos 
bio od 600 do 700 000 kuna, a sada je taj isti izvođač ponudio 312 000 kuna. 
Ivica Dabo obrazložio je da je iznos od 300 000 kuna samo održavanje javne rasvjete, a ovih 
650 000  kuna ulaze troškovi za sve građevinske radove u svrhu održavanja javne rasvjete, 
dodavanje nekih rasvjetnih tijela i blagdansko ukrašavanje. 
Predsjednik LJubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za i 1 (jedan) suzdržanim donijete su  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA NOVALJE U 2015. GODINI  

 
AD/4 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture  za 2015. godinu  
Uvodno obrazloženje iznio je viši stručni suradnik za komunalni sustav Ivica Dabo i upoznao 
vijećnike sa izmjenama  do kojih je došlo u Programu, a sve u skladu sa izmjenama proračuna 
koje su već i iznesene. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić otvorio je raspravu po ovom prijedlogu. Po prijedlogu nije bilo 
rasprave pa je prijedlog dan na glasovanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA NOVALJE U 

2015. GODINI 
 

AD/5 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu  za 2015. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo. 
 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje. Glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika  sa 10 (deset) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo je  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI I 
ZDRAVSTVU U 2015. GODINI 

 
AD/6 Prijedlog I.  izmjene i dopune Programa   javnih potreba u kulturi na području 

Grada Novalje za 2015. godinu 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo . 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da je ministarstvo sve projekte koji su 
predviđeni, popratilo što je za pozdraviti i stavio jednu digresiju na projekt Pag Art festival 
koji se održavao u župnoj crkvi i za koncerte se naplaćivale ulaznice što nije popularno i čuli 
su se komentari. 
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Gradonačelnik Ante Dabo naglasio je da se ovdje radilo o jako kvalitetnom festivalu i vrlo 
poznatim imenima  za koje se u i drugim sredinama naplaćuju ulaznice, a da bi dobili 
probranu publiku to nije puno. 
Vijećnik Ivan Šuljić zatražio je da se taksativno ubuduće navedu aktivnosti  Centra za kulturu. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika  sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

I.  IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA   JAVNIH POTREBA U KULTURI NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINU 

 
 
 
AD/7 Prijedlog I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u športu na području 

Grada Novalje za 2015. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
izmjenama programa kojim se financiraju aktivnosti športa na području Grada Novalje. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanjem, kojem je 
pristupilo 10 vijećnika  sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU NA PODRUČJU 
GRADA NOVALJE ZA 2015. GODINU 

 
 

AD/8 Prijedlog izmjene Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2015. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
rasporedom sredstava koje se ubire s naslova spomeničke rente, a ovim planom se raspoređuje 
njihovo trošenje. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova 
za donijelo  
 

IZMJENU PLANA RASPODJELE SREDSTAVA SPOMENIČKE RENTE ZA  
2015. GODINU 

 
AD/9 Prijedlog izmjene Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2015. godinu  
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa rasporedom 
sredstava ubranih od naknade za nezakonito izgrađene zgrade, i njihovu namjenu. 
U raspravi vijećnik Ivan Šuljić podsjetio je da je kod obrazloženja proračuna gradonačelnik 
rekao da je veliki udio u stavki komunalnog doprinosa i sredstva od kazni, a sada vidimo da je 
to samo 400.0000 kuna. Da li možemo znati koliko je naplaćeno sudskim ovrhama, a koliko 
je ostvaren promet komunalnog doprinosa?  
Gradonačelnik je odgovorio da su sredstva kazni predvidiva, a kad je riječ o komunalnom 
doprinosu on ovisi o veličini građevine i o tome da li je domaći ili ne, a ovršni prijedlozi su 
krenuli  i vidjet ćemo efekte.  
Za drugo vijeće dobiti ćete  podatke koliko je komunalni doprinos, a koliko kazne. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem,  sa 10 (deset) glasova 
za donijelo  
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IZMJENE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE 

NEZAKONITO IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2015. GODINU 
 
 
AD/10 Prijedlog Odluke o donošenju Plana zaštite od požara i  tehnoloških eksplozija 

 za područje Grada Novalje 
Budući da je predstavnik stručnog tima za izradu Plana gosp. Željko Tamarut morao na 
određeno vrijeme napustiti sjednicu radi druge važne obaveze, uvodno obrazloženje iznijela je 
pročelnica Margareta Škunca Čepulo. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić podržao je donošenje Plana  koji je izrađen u skladu sa 
zakonskim propisima i potrebno ga je donijeti. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika pa je glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo  
 
 

PLANA ZAŠTITE OD POŽARA I  TEHNOLOŠKIH EKSPLOZIJA 
ZA PODRUČJE GRADA NOVALJE 

 
AD/11 Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku raspolaganja zemljištem na području 

Poduzetničke zone Čiponjac Novalja   
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo  i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom prema kojem bi se raspolagalo zemljištem u poduzetničkoj zoni Čiponjac. 
U raspravi vijećnik  Aleksij Škunca rekao je da je ova doluke na dobrom tragu ali procedura 
je nedorečena i da budemo pametniji predložio da se za iduću sjednicu pripremi kvalitetnija 
odluka i stavi na razmatranje.  
Gradonačelnik Ante Dabo  predložio je da se na neizgrađeno građevinsko zemljište u 
poduzetničkoj zoni plaća porez jer ima zemljišta koja su već 10 godina prodana, a tamo se 
ništa ne događa. Vijećnik Boris Šuljić  složio se s tim prijedlogom i dodao da bi on bio za još 
rigoroznije mjere.  
Svi nazočni vijećnici složili su se da je odluku potrebno kvalitetnije  pripremiti. 
Nakon rasprave, predsjednik LJubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanju je 
pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) suzdržanih  Gradsko vijeće nije usvojilo Odluku o uvjetima i 
postupku raspolaganja zemljištem na području poduzetničke zone Čiponjac Novalja. 
 
 
AD/12 Prijedlog Odluke o pokretanju postupka prodaje i osnivanja prava  građenja na 

nekretninama u „Poduzetničkoj zoni „Čiponjac“ Novalja 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 10 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 10 (deset)  glasova suzdržanih Gradsko vijeće nije usvojilo prijedlog. 
  
 
AD/13 Prijedlog Odluke o izboru osobe za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja 

javne rasvjete na području Grada Novalje za 2015/2106. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
postupkom provođenja javne nabave za održavanje javne rasvjete na području Grada Novalje. 
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Gradonačelnik Ante Dabo dodao je da je jedina ponuda koja je bila povoljnija ponuda firme 
KMD koja je do sada održavala javnu rasvjetu ali nije ispravna iz razloga što nema  potvrdu o 
uredno obavljenim radovima, osobno nije zadovoljan radom dosadašnjeg koncesionara i 
izrazio zadovoljstvo što je ispravna ponuda domaćeg čovjeka koji je i dobio koncesiju na 
vrijeme od jedne godine. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika Gradsko vijeće je sa 10 (deset) glasova za 
donijelo  
 
 

ODLUKU O IZBORU OSOBE ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE DJELATNOSTI 
ODRŽAVANJA JAVNE RASVJETE NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA  

2015/2106. GODINU 
 

 
 
AD/14 Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni  Odluke o uređenju prometa na području 

Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznio je vijećnik Ivica Supić i obrazložio prijedlog koji  je dostavljen, a 
odnosi se na  članka 15. za koji se traži izmjena  koja omogućuje  funkcioniranje nekim 
pravnim subjektima da bi se dovelo u ravnopravni položaj sve sudionike u prometu. 
U raspravi gradonačelnik Ante dabo podržao je ovaj prijedlog ali i napomenuo da će do kraja 
siječnja iduće  godine imati prometnu studiju u koju će se ovo uklopiti. 
Vijećnik Jurica Palčić rekao je da ovim izmjenama diskriminiraju ostali iznajmljivači i 
podržao prijedlog da se o ovome raspravlja kod donošenja studije ustroja prometa.  
Vijećnik Boris Šuljić podržao je prijedlog vijećnika Supića kao  i vijećnik Emilio Dabo  koji 
je predložio da se vijećnici već sada uključe u izradu studije. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje.   
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) protiv, Gradsko vijeće usvojilo je  
 

ODLUKU O I. IZMJENI I DOPUNI  ODLUKE O UREĐENJU PROMETA NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE 

 
 
AD/15 Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić. 
U raspravi  vijećnik Aleksij Škunca upitao je da li mandat članovima Savjeta mladih još traje i 
da li će im mandat isteći do imenovanja novih članova. 
Pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da  mandat članovima traje do kraja  studenog, a nakon 
sjednice se ide u objavu javnog poziva i postupak izbora.  
Predsjednik LJubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) 
glasova za donijelo  
 

ODLUKU O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH GRADA NOVALJE 
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AD/16 Javni poziv za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 

mladih Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa sadržajem 
javnog poziva koji će biti javno objavljen  nakon donošenja i tako pozvati  da se uključe u 
postupak predlaganja u Savjet mladih.  
Po prijedlogu nije bilo rasprave. Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 12 vijećnika Gradsko vijeće sa 12 (dvanaest) glasova za 
donijelo je  
 

JAVNI POZIV ZA PREDLAGANJE KANDIDATA ZA ČLANOVE I ZAMJENIKE 
ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA NOVALJE 

 
 
AD/17 Prijedlog Odluke o određivanju lokacije za odlaganje građevinskog otpada za 

područje Grada Novalje  
Uvodno obrazloženje iznio je voditelj Odsjeka za gospodarstvo, gradske naknade i društvene 
djelatnosti Marijan Šuljić. 
U raspravi vijećnik Zvonko Vrtodušić  rekao je da je na tom mjestu već ima nakupljenog 
materijala, a vijećnik Jurica palčić usprotivio se otvaranju novog lokaliteta za građevinski 
otpad. VIjećnik Željko Tamarut istaknuo je potrebu  za koncesionarom i rekao da je bilo 
dogovarano da će koncesionar koji ima reciklažno dvorište kod Komunalija odrađivati i taj 
dio posla, zašto nije? 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da Grad drugog rješenja nema jer na odlagalištu 
Caska se više ne može odlagati građevinski otpad a ova lokacija je predviđena PP Županije i 
PP Grada Novalje. Vijećniku Tamarutu odgovorio je da Metis, koji ima reciklažno dvorište 
nije pokazao volju za građevinski otpad jer se inače time ne bavi. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanjem, kojem je 
pristupilo 12 vijećnika Gradsko vijeće je sa 11 (jedanaest) glasova za i  
jednim suzdržanim donijelo  
 
 

ODLUKU O ODREĐIVANJU LOKACIJE ZA ODLAGANJE GRAĐEVINSKOG 
OTPADA ZA PODRUČJE GRADA NOVALJE 

 
 

AD/18 Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju na dužnost člana Mandatne 

komisije 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa postupkom 
kojim se imenuju članovi Odbora i komisija u Gradskom vijeću. Stavljanjem mandata u 
mirovanje vijećnika Zorana Vidasa prestale su i njegove aktivnosti u radnim tijelima 
Gradskog vijeća kojih je bio član. Prijedlog Odbora za izbor i imenovanja je da član 
Mandatne komisije bude vijećnik Albert Semenčić. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanjem, kojem je 
pristupilo 12 vijećnika Gradsko vijeće sa 12 (dvanaest) glasova za donijelo  
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ODLUKU O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU NA DUŽNOST ČLANA  

MANDATNE KOMISIJE 
 

Zoran Vidas, razrješuje se dužnosti člana Mandatne komisije Grada Novalje, zbog 
mirovanja mandata u Gradskom vijeću.   
 
 Za člana Mandatne komisije  Grada Novalje imenuje se  Albert Semenčić. 
 
 Mandat člana Mandatne komisije Grada Novalje traje do isteka redovnog mandata 
Komisije. 
 
 
AD/19 Prijedlog  izmjene i dopune Pravilnika o unutrašnjem ustroju i načinu rada 

Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja 
Uvodno obrazloženje iznijela je ravnateljica Dječjeg vrtića „Carić“ Sandra Karavanić i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom izmjene Pravilnika kako predlaže Upravnog vijeća DV 
Carić  i omogućuje u dječjem vrtiću zapošljavanje psihologa  sukladno pedagoškim 
standardima. 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca podržao je prijedlog  koji je iznijela ravnateljica i ukazao 
na potrebu je sudjelovao vijećnik Aleksij Škunca. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  

 
 
 

 
ZAKLJUČAK  

 
 

 Gradsko vijeće  Grada Novalje daje suglasnost na izmjenu i dopunu Pravilnika o 
unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kojeg je Upravno vijeće 
Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja donijelo na sjednici održanoj 30. rujna 2015. godine. 
 
 
 
 
Klasa: 021-05/15-01/16 
Urbroj: 2125/06-02/01-15-02 
Novalja,  04. studenog   2015.  godine  
 
Sjednica završena u 13,30 sati. 
 
 
 
Zapisnik izradila:          Predsjednik  
                    Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović               Ljubomir Kurilić,dipl.oec 


